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P a r l a m e n t   Č e s k é   r e p u b l i k y

POSLANECKÁ SNĚMOVNA
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III. volební období
--------------------------------------------------------------------------------------
výbor pro veřejnou správu, regionální rozvoj a životní prostředí

Z Á P I S

  ze 4.schůze výboru

která se konala

ve středu 30.září 1998

v budově Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, Sněmovní 4, místnost B
211 

Středa 30. září 1998:Středa 30. září 1998:

přítomni: dle prezenční listiny
schůzi řídil:posl.Beneš, předseda výboru

09,00 Návrh  na  doplnění  programu  o  bod  -  Evropská
charta místní samosprávy, sněmovní tisk č.14

Hlasování: 14 - 0přijato

Jmenování obcí městem

Zpravodaj: Mgr. Radko Martínek, poslanec PSP ČR

Martínek  -  potřeba  se  ujednotit  při  hodnocení  a
posuzování obcí.

- nepostupovat podle kritérií vlády
-  při  nesplnění  kritérií  musí  být  buď_  historické

nebo                                      jiné kritérium, které opravňuje
obec žádat o statut                                       města.

Chobot  -  preferovat  spíše  lidský  moment,  je  to  v
kompetenci předsedy sněmovny,  my  bychom  neměli
komplikovat život obecním zastupitelstvům a
starostům.



Bláha  -  bylo  zvykem  pořídit  audivizuální  záznam  ze
všech žádajících obcí.

Zajíček -  v podvýboru pro veřejnou správu připravíme
návrh nových kritérií

-  Odolená  voda  -  doporučujeme  s  kolegou
Ambrozkem

Hlasování: 13 - 0
Frank - doporučuji, aby to bylo v ve spolupráci s MV ČR

Krátký - Bečov nad Teplou - doporučeno.
Hlasování: 13- 0
Aubrecht  -  Bohušovice  nad  Ohří  -  historické  město  -

doporučeno
Hlasování: 13 - 0
Ondruš - Horní Benešov - historické město - doporučeno
Hlasování: 13 - 0
Chobot - Šenov - doporučeno
Hlasování: 13 - 0

Výbor doporučuje obce: 

Hlasování o usnesení č.24: 13 - 0 přijato

Bláha  -  Výbor  pověřuje  podvýbor  pro  veřejnou správu
vypracovat materiál k posuzování  žádostí  obcí  o  statut
města.

Návrh usnesení - hlasování: staženo.

11,30  Základní  teze  rozvoje  informačních  systémů  veřejné
správy a teze zavádění účinné  ochrany  osobních  dat,
sněmovní tisk 13.

Předkladatel:Ing. Duben, předseda ÚSIS
Zpravodaj: Ing.  Miroslav  Beneš,  předseda  výboru,

poslanec PSP ČR

Všeobecná rozprava: posl.Beneš, 

Frank - byly už vyčleněny finanční prostředky na plnění
úkolů v oblasti budování informačního systému. 

-  zákonné  předlohy  pro  budování  informačního
systému

Ambrozek - Tošovského vláda pověřila SIS vypracováním
zákona o státním informačním systému, zákon byl  předložen,
ne však zatím do PSP ČR.



Duben -  máme vymezeny kompetence,  ve  kterých se
můžeme pohybovat, okres považujeme za základní úroveň
kde by měl informační systém fungovat.

Horníková  -  pracujete  s  materiálem  p.  senátora
Žantovského.
 

Beneš - návrh na usnesení:

1) bere na vědomí

konstatuje, že usnesení Poslanecké sněmovny č.612 ze
17. schůze konané                   dne 12. prosince 1997.

2)  doporučuje  Poslanecké  sněmovně  vzít  materiál  na
vědomí  a  požádat  vládu  ČR  o  urychlené  předložení
konkrétního projektu budování informačního   systému
do 31.12.1998.

           Hlasování: 12 - 0 přijato.

12,00 Vládní návrh, kterým se předkládá Parlamentu ČR
k vyslovení souhlasu s ratifikací  Evropská  charta  místní
samosprávy ze dne 15. října 1985, která byla za  Českou
republiku  podepsána  ve  Štrasburku  dne  28.  května  1998,
sněmovní tisk č. 14.

Předkládá:  Doc.Ing.Yvonne  Strecková,  náměstkyně
ministra, MV ČR

Zpravodaj: Tom Zajíček, poslanec SP ČR

Všeobecná rozprava:

Strecková - předkládací zpráva
Zajíček - zpravodajská zpráva.

Kvapil - smlouvy se v PSP projednávají pouze ve druhém
čtení, potřebuji si ujasnit  jestli  můžeme  do  tohoto
materiálu zasahovat.

Zajíček  -  některé  části  obsažené  v  chartě  byly
charakterizovány vládou tak, že se  vláda  necítí  být  jimi
zavázána,  proto  si  myslím,  že  jsme  schopni  nad  tímto  

vést diskuzi.



Chobot  -  jsme  5.  stát  v  Evropě,  od  konce,  které  to
ratifikují.

- jedná se pouze o finanční a legislativní věci, které
nám neumožňují přijmout chartu v celém provedení.

Hrnčíř - ne 1 - 4, ale 1 a 4, hned na konci první straně
předkládací zprávy.

Zajíček - doufám, že ty části, které zatím na sebe vláda
nevztahuje byly ve Štrasburku uvedeny.

Strecková - ano.

Zajíček - pověřen ověřením platnosti ratifikace smlouvy s
vyjmutými články.

Návrh na usnesení č. 26:

Hlasování: 15 - 0 přijato.

Kvapil  -  požádat  vládu,  aby  připravovala  legilastivní
návrhy tak, aby náš právní řád  byl  uveden  do  souladu  s
Evropskou chartou do roku 2000.

Hlasování: 7 -  0 z 15 přítomných, nebylo přijato.
13,00Ukončení jednání schůze.

Zapsal: Mgr. Miroslav Wolf
Dne 30. září 1998

Ing.
Miroslav  B e n e š  v.r.

 předsed
a výboru




